
En Der�n� Göreb�l�yorum ve Bu Başımı Döndürüyor

Ben... 

Evet ben… peki ya neden ben?

Ben istersem yaparım, ben istersem yerim, ben istersem giyerim, ben istersem gezerim, ister susar

ister konuşurum. Evet, her şeyi ben istersem yapabilirim, ama bu hayata doğmayı ben seçmedim.

Kendi seçimlerim doğrultusunda doğmadım ben. Fikrimi sorsalardı da insan olarak doğmak

istemezdim. Belki bir kedi? Her neyse…

Ben bir Tanrı’nın var olduğuna inanıyorum ve kendi var oluşumu da onun varlığına ve gücüne

bağlıyorum. 26 Ekim 1997, bir Pazar günü saat 10’da, 3 katlı evimizin 1. Katında; odasını bile

anımsadığım, annemin kıyafetine kadar hatırladığım bir doğum anına şahit oldum ben.

Evet benim! Benim doğum anım!

Pek mümkün gibi gözükmese bile, çevremdekiler bana inanmasa bile,  ben hatırlıyorum ve

hatırlamaya da devam edeceğim. İşte o an, o doğum anı… Sanki her şey o an başlarken, ben

değişmiş gibi hissediyorum. Her şey benim ellerime, benim gücüme, benim hislerime, benim

sezgilerime, benim ruhuma bırakılmış gibi…

Şu an 24 yaşındayım ve şu yaşıma kadar hep hissettim. Her anımı, her duygumu, hislerimle

yaşadım ve sezgilerime göre yaşadım. Pişman mıyım? Asla.

Hayatımın ve hayatımdaki hayatların hayatlarını etkileyebildiğime inanıyorum. Her zaman şanslı

olduğuma inanıyorum. Sanki hayat benim ellerimi hiç bırakmayacakmış gibi. Ben farklı bir

insanım. Farklı yaşıyorum farklı hissediyorum. Ben ruhum sayesinde düşüncelerimle, sezgilerimle,

şüphelerimle oyun oynuyorum. Onları yönetebiliyorum ve onlar da beni yönetiyor, çoğu zaman.

Evet ben varım ve benim varlığım, kendi varlığım dışında bir çok insanı etkiliyor. Kimse benimle

konuşmasa bile ben onlarla aslında kendi içimde konuşuyorum. Ama onlar ve siz dahil kimse

bunun farkında olmamalı çünkü büyüsü kaçmamalı.  Tanrı tarafından seçilmiş özel bir insanmışım

gibi hissediyorum ama bu bir histen daha ötesi. Sanki sadece bana verilmiş özel güçler var

diyebilirim. Aslında kanıtlayabilirim de. Ama şimdilik bu gücü sadece anlamanızı istiyorum,

hissetmenizi asla.  Hissedebileceğinizi sanmıyorum, çünkü ben bile bu hissi tarif ederken güçlük

çekiyorum. Bu yüzden şimdilik sadece anlamanızı bekliyorum. Zihnimin içindekileri hayatıma

yansıtırken çok düşünmem gerekmiyor, sadece içten yapmam gerekiyor bu eylemi. Çünkü

gücümün farkındayım artık.

Belki de bu güçler sayesinde, insanların hayatlarına etki

edebilmek için var oldum. ‘Bazı insanlar bize armağandır’ demiş Mevlana. İşte

ben de hayatımdaki hayatların hayatı için bir armağan olduğumu düşünüyorum. Ve

bunu her dua ettiğimde yeniden güçlendiriyorum.



Dua etmek gücüme güç katıyor ve ben bu hissi çok seviyorum.

Şöyle düşünelim… Bu dünya bir sahne ve herkesin bir repliği var. Ama ben bu repliği

değiştiriyorum, kimi zaman farkında olarak kimi zaman da olmayarak yapıyorum bunu. Çünkü

benim pusulam, sezgilerim ve hislerim beni hep doğru

yola götürdüler. Peki ya bu doğru yol, benim çizdiğim yol mu? Yoksa Tanrı’nın benden çizmemi

istediği yol mu? Bana bu gücü veren tanrı, bu yolu da benim çizmemi istiyor olamaz mı?

Evet, bu yolu benim çizmemi istiyor, ama o hep yanımda. Çünkü o bana öyle bir güç veriyor ki ‘her

şey senin elinde’. Evet, tam olarak gücün adı bu. Ben bu gücümü dua ederken tazeliyormuş gibi

hissediyorum ve herkese de tavsiye ediyorum. Ancak gerçekten içten yapılması gerekiyor, içten ve

tüm kalbinizle… Evet, her ne kadar bu dünyaya gelmek benim seçimim olmasa bile yaşayabilmek

adına adımlar atmak, bir şeyleri değiştirebilmek benim elimde. Ben buna inanıyorum! En azından

şu ana kadar benim için hep böyle oldu. Anı değiştirmek ya da anı yaşamak… Bir şeyleri olduğu gibi

kabullenmek her zaman iyi bir şey değil ama neyin iyi olduğuna kalbiniz ve sezgileriniz izin versin.

Her attığım adımın, gerçekleştirdiğim her eylemin sonrasında hep sonuca gidiyorum. Doğru veya

yanlış, delilikse delilik; ama beni buna iten hep sezgi ve hislerim oluyor. Düşüyorum, kalkıyorum

ama yine de varım. Var olmaya devam ediyorum ve sanki bir deneyin içindeyim. Bu deneyde sadece

ben ve insanlar varız. Ama burada denek benim, tanrı tarafından bana atfedilmiş bir şey bu. Evet,

bakıldığında saçma gelebilir ama bu benim düşüncem, benim hissettiklerim. Bu bir ayrıcalık diye

düşünüyorum. Çünkü günümüzde insanlar ve ruhları sadece birer makineden ibaretmiş gibiler. Ben

şanslıyım ve şanslı doğdum. Sadece bunu bilmek bile güçlü olmama yetebilir, ama bunu hayata karşı

kullanabilmek de cesaret ister. Ama sorun yok ben deliyim, delilikse delilik. Herkese, her şeye her

şeyimle örnek olmaya yol göstermeye getirildim. Hayatına girdiğim insanları alıp bambaşka

seviyelere getiriyorum. Bunu hem ruhen hem bedenen yapıyorum. Hayatına girip de iz

bırakmadığım bir tane insan olmadı. Ama bunu gerçekten istediğim zaman yapabiliyorum ve bunu

her zaman da yapmıyorum. Hatta çoğu zaman yapmıyorum, çünkü çoğu insan benim için risk.

Çünkü çok fazla insan, ruhen ağırlık demek. Örneklerle bunları daha fazla açmalıyım ama açmasam

daha iyi, çünkü büyüsü bozulabilir ya da belki de tanrı tarafından gizli tutmam isteniyor olabilir.

Ama özel bir kişiyim ve bu dünyaya boşuna doğmadım. En azından ben böyle düşünüyorum ve

bunu ben kendi içimde çoktan kanıtladım. Çünkü her şey kendi içinizde… Tüm cevaplar orada,

sadece gözlerinizi kapatın ve hissedin. Kendinizin tanıyın belki çok farklı detaylar gözünüze

çarpacaktır.

Freud şöyle söylüyor; ‘Evrendeki en büyük gösteri sen aklını keşfettiğinde başlar’.  Yani kısacası

hayatımın her anında buz dağının görünmeyen kısmıyla ilgilendim, görüneni herkes görür. Özel ve

güzel şeyler her zaman saklanmalı, sakınmalı onu. Çünkü mutlaka büyüsü kaçar. Bu yüzden buz

dağının görünmeyen kısmı benim ilgimi çekmiştir. Çünkü düşlemek, çünkü hissetmek ruhunun

derinliklerinde. Bunlar daha özel kılar, daha özel hissettir. İnsan dediğimiz aslında ruhtan ibaret. 

 Güçlüyüm güçlü kalmak istiyorum. Ve beni tanımlayan bir söz ile yazımı sonlandırmak istiyorum.

‘Ben en derini görebiliyorum ve bu benim başımı döndürüyor’.


